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Verslag van de openbare vergadering van de raadscommissie WELZIJN, gehouden op maandag  
1 december 2008, om 19.30 in het gemeentehuis te Leek  

Aanwezig:   Mevrouw M.C.J. Faber-Baars   voorzitter/ChristenUnie    
De heer W. Loonstra    griffier 
Mevrouw C.P. van Liere   PvdA 
Mevrouw B.A. Kaatee    PvdA 
Mevrouw H.E.M. de Jager-de Boer  CDA 
Mevrouw T. M. Blok-Massink   CDA 
Mevrouw T.H. Haseloop-Amsing  VVD 
Mevrouw W.L. van Diest-Foppen  VVD 
De heer P.E. Tameling    GroenLinks     
Mevrouw D. Valk    GroenLinks    
De heer H. Wijma    ChristenUnie 
De heer B. Plandsoen    wethouder 
De heer M. Bouma    wethouder  

Publieke tribune: 1 persoon  

1. Opening en mededelingen 
De voorzitter opent de vergadering en heet de aanwezigen welkom. Er zijn geen mededelingen.  

2. Vaststelling agenda 
De agenda wordt ongewijzigd vastgesteld.  

3. Verslag van de openbare vergadering van 22 september 2008 en zaken uit het verslag 
De heer Bouma merkt op dat in zijn tekstblok midden op pagina 3 de zinsnede Hierdoor is het overschot 
van Leek kleiner dan dat van de andere gemeenten. moet luiden Hierdoor is het tekort van Leek groter dan 
dat van de andere gemeenten.

  

Mevrouw Valk geeft aan dat haar zinsnede midden op pagina 7 niet door haar is uitgesproken en geschrapt 
moet worden.  

De heer Wijma geeft aan dat in zijn tekstblok op pagina 9 Het managementmodel Een managementmo-
del moet luiden.  

De heer Tameling merkt op dat in zijn tekstblok, midden op pagina 8, voorzitter van Beheer en Control 
moet luiden lid van Beheer En Control .   

De heer Plandsoen wijst erop dat OGO op pagina 8 en 9 staat voor Op Overeenstemming Gericht Over-
leg en dus OOGO moet zijn.   

Met deze wijzigingen is het verslag vastgesteld.  

Mevrouw Haseloop vraagt of er al iets bekend is over de financiële consequenties m.b.t. de medewerkers 
van Cordis en de ISD. Zie pagina 3.  

De heer Bouma antwoordt dat hierover nog niets bekend is. Zodra hij iets weet, wordt de raad geïnformeerd.   

Mevrouw Van Diest vraagt of er al iets bekend is hoe de discussie in De Tweede Kamer rond de AWBZ is 
afgerond. Zie pagina 12.  
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De heer Plandsoen antwoordt dat de VGG zich ervoor heeft ingezet de verschuiving van AB en OB van 
AWBZ naar de WMO een jaar uit te stellen. Ook de VNG heeft zich voor uitstel uitgesproken. Gebaseerd op 
de afspraak dat bij wetswijziging de andere overheid de tijd moet hebben een en ander goed voor te bereiden. 
In De Tweede Kamer hebben enkele partijen gepleit voor uitstel, maar dan voor een uitstel van maximaal 
een half jaar. De staatssecretaris heeft gezegd dat het per 1 januari 2009 voor iemand niet is afgelopen, maar 
er individueel een gewenning aan wordt gekoppeld. Daarnaast worden mensen die geen OB of AB meer ont-
vangen, geholpen door MEE, een organisatie die individuen helpt bij het vertalen van hun vraag in zorg. 
Voor de overgang heeft de staatssecretaris 50.000 miljoen euro ter beschikking gesteld. Ook de rol van MEE 
wordt hieruit betaald.  
Een dezer dagen komt de begroting van VWS aan de orde. Ook zijn er dezer dagen besprekingen met de 
staatssecretaris door betrokkenen. Hoe valt De Tweede Kamer nog te beïnvloeden? Hoe gaat men ermee om 
wanneer de wijziging een feit is?   

4. Afsprakenlijst (verwezen wordt naar bladzijde 3 van de Kortetermijnagenda en naar bladzijde 
5 van de Langetermijnagenda) 
Er zijn geen vragen of opmerkingen.  

5. Ingekomen stukken (zie bijgevoegde lijst) 
Mevrouw Haseloop heeft een vraag over stuk nr. 4, Jaarstukken Muziekschool. Op het voorblad zijn bedra-
gen veranderd. Is dat gebaseerd op nieuwe informatie? Graag een toelichting.   

De heer Plandsoen legt uit dat, nadat het stuk in het college besproken is, nog aanvullende informatie is 
binnengekomen. Deze is toen verwerkt.  

De voorzitter merkt op dat het wellicht correct was geweest het voorblad op een andere manier aan te pas-
sen.   

De heer Plandsoen merkt op dat een en ander ook van het tijdstip afhangt. Nadat het stuk is rondgestuurd, 
komt er nog informatie binnen. Het college wil graag de meest actuele informatie geven.   

6. Advies over jaarverslag Leerplicht 2007-2008 
De heer Plandsoen merkt op dat in het jaarverslag naar voren komt dat nog veel zaken niet opgelost zijn. 
Echter: in oktober is het leerplichtsysteem up to date gemaakt. Dit is gelinkt met informatie van de IBG-
groep. Er is ook een extra actie uitgevoerd. Leerlingen van wie geen informatie aanwezig is, zijn aange-
schreven. Het is de bedoeling deze informatie goed op orde te hebben en goed bij te kunnen houden.   

Mevrouw Kaatee vraagt of de aanschrijving van de leerlingen die nu wel op orde is. Er is een antwoord op 
de gestelde vraag gegeven bij de Sluitende Aanpak Westerkwartier . Zie pagina 9. Worden daar die afspra-
ken en die leerlingen bedoeld?  

De heer Plandsoen antwoordt bevestigend.  

Mevrouw Kaatee uit haar bewondering voor de energie die er wordt gestoken in ingewikkelde en lastige 
kinderen en in de problematiek er omheen. Er zijn wachtlijsten bij het Bureau Jeugdzorg, Leger des Heils en 
de William Schrikker Stichting. Is dit inmiddels aangekaart bij het Bureau Jeugdzorg en hoe loopt het? Zie 
het oplegblad.   

De heer Plandsoen moet het antwoord hierop schuldig blijven. Er wordt nagedacht aan de hand van de drie 
lijnen, bestuursakkoord, Bureau Jeugdzorg, provincie, voorliggende voorzieningen en gemeente, gekoppeld 
aan de VIR (verwijsindex risicojongeren) en gekoppeld aan ontwikkelingen m.b.t. centra Jeugd en Gezin. 
Het door mevrouw Kaatee genoemde punt is hij hierbij niet tegen gekomen. Het wordt nagegegaan.  

De heer Wijma merkt op dat het gevoerde leerplichtbeleid van de gemeente nog geen sluitende aanpak op-
levert voor de problemen. Voor een deel ligt dit buiten de macht van de gemeente. Vorig jaar heeft de Chris-
tenUnie al een opmerking gemaakt over de problematiek m.b.t. een sluitende verwerking van de gegevens. 
De fractie heeft haar zorg uitgesproken over de toereikendheid van de formatie. In oktober 2008 is hier aan-
dacht aan besteed. Toen was echter al bekend dat het door het IBG aangeleverd kon worden. Is dat wijsheid 
achteraf?  
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De heer Plandsoen legt uit dat het erom gaat dat als het IBG gegevens aanlevert, deze in het systeem ver-
werkt moeten worden. Men loopt steeds tegen het probleem aan dat de computersystemen niet vergelijkbaar 
zijn.  

De heer Wijma wil nadrukkelijk aangeven dat de uitvoering van de taken van de leerplichtambtenaar een 
hoge prioriteit moet hebben. Deze vormt een onmisbare schakel in de keten van controle op en opvang van 
jongeren die op een of andere manier buiten de boot vallen.   

Mevrouw De Jager wijst erop dat het aantal leerplichtkwesties is afgenomen. Het punt aangifte is vaker 
toegepast. Is hier een relatie tussen? Wordt er strenger opgetreden? Het CDA maakt zich veel zorgen over de 
wachtlijsten m.b.t. voogden. Worden er in de tussenperiode, wanneer er nog geen voogd is aangesteld, po-
gingen ondernomen de jongeren naar school te krijgen? De gegevens van het RMC zijn nu up to date. Wan-
neer is de sluitende aanpak rond?   

Mevrouw Van Diest geeft een compliment voor de voortvarendheid waarmee college en 
.leerplichtambtenaren de taken rond het dossier op zich nemen. De leerlingen tussen 18 en 23 jaar zijn nu in 
beeld. Recent verscheen in de pers een artikel over de MBO-scholen in de omgeving. Er werd hierin een re-
latie gelegd tussen uitval en kwaliteit van het onderwijs. Dit baart de VVD zorgen. Het doet vermoeden dat 
de groep uitvallers zal stijgen. Deelt het college deze zorg? Is er overleg tussen gemeente en ROC s over de 
aanpak van dit probleem?  

De heer Plandsoen weet niet of er een relatie is tussen het aantal leerplichtkwesties en meer aangiftes. Het 
betreft een complex probleem. Steeds meer instellingen worden erbij betrokken om het aan te pakken. In de 
pers stond ook dat te grote scholen geen goed effect hebben. Dit zou een rem op fusies betekenen. Scholen 
gaan ook zelf actie ondernemen om beter zicht op de leerlingen te houden. Op basis van de cijfers van één 
jaar durft hij echter geen conclusies te trekken. 
De gemeente heeft op zich geen rol m.b.t. de kwaliteit van het onderwijs. Via nevenprogramma s probeert de 
gemeente er wel iets aan te doen. Er is overleg met de ROC s om de groepen goed in beeld te krijgen. Waar 
de gemeente een rol kan spelen bij de kwaliteit van het onderwijs en de sluitende aanpak, wordt deze opge-
pakt. Het heeft prioriteit, maar de kans van slagen blijft een moeilijk punt. 
De wachtlijst voor voogden is een groot probleem. In de tussentijd gebeurt er niet zoveel. De betrokkenheid 
van de instellingen blijft wel bestaan, maar het aanspreekpunt is een probleem. Punt hierbij is dat de verant-
woordelijkheid en de aansprakelijkheid van de voogden groter zijn geworden.  

Mevrouw Kaatee wijst erop dat voor deze kinderen een Eigen Kracht conferentie uitkomst zou kunnen bie-
den. De provincie heeft deze ook voor Leek ter beschikking gesteld.   

De heer Plandsoen neemt deze suggestie mee.  

De voorzitter concludeert dat de commissie een positief advies uitbrengt.  

7. Overleg over notitie en uitvoeringsplan sturing Wet Werk en Bijstand en Wet Sociale Werk-
voorziening 
De heer Tameling geeft aan dat het proces zoals het is verlopen tot tevredenheid stemt. Er doet zich echter 
het probleem voor dat mensen het vanuit hun werkbetrokkenheid doen en zelf geen ervaringsdeskundige 
zijn. GroenLinks doet de suggestie om na één of twee jaar bij mensen die het aangaat na te gaan hoe de tech-
niek ervaren wordt. Werkt het in de praktijk zoals het in theorie bedacht is?  

Mevrouw Van Liere merkt op dat de PvdA blij is met de notitie. Tot nu worden de verschillende doelgroe-
pen bij de verschillende instanties benaderd, terwijl de problematiek vaak hetzelfde is. Bovendien valt er nu 
nog een groep buiten de regeling. Door de integrale sturing vallen de schotten nu weg. Er kan maatwerk 
worden geleverd. Een punt van zorg: hoe verhouden deze plannen zich tot de eventuele sluiting van het 
CWI-kantoor? De fysieke afstand kan groter worden. Voor cliënten met een grotere afstand tot de arbeids-
markt kan het moeilijker worden. Is het vertrek van het CWI daarom strijdig met de plannen? De PvdA on-
dersteunt de suggestie van GroenLinks.  

De heer Wijma geeft aan dat de ChristenUnie alle ontwikkelingen toejuicht waardoor de integratieproble-
matiek meer integraal wordt aangepakt, zowel inhoudelijk als organisatorisch in deze vorm van samenwer-
king tussen de drie Westerkwartiergemeenten. De fractie staat positief tegenover de voorstellen. Hij heeft 
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twee vragen. Er is een overkoepelend beleid, maar er is ook ruimte voor couleur locale. Hoe verhouden beide 
zich tot elkaar? Wat wordt het effect van bovengenoemde ontwikkelingen op de gemeentelijke begroting?  

Mevrouw Haseloop merkt op dat de VVD van de notitie met genoegen kennis heeft genomen. Ze heeft een 
drietal vragen. Is er al een beeld hoe het in de praktijk werkt met de PGB s? Zijn de mensen in staat zelf een 
begeleidingsorganisatie en een werkgever te vinden? Wat wordt bedoeld met de zin dat gemeenten de WSW 
een plek moeten geven in het gemeentelijk inkoopbeleid? Zie bladzijde 19. Kunnen de schema s in het uit-
voeringsplan worden toegelicht? De VVD sluit zich aan bij de suggestie van GroenLinks. Tot slot: er wordt 
gezegd dat er op drie plekken beleid wordt geformuleerd. De VVD is van mening dat bij het in elkaar grijpen 
van zaken, het beleid gemeentelijk geformuleerd moet worden, waarbij de ISD een uitvoeringsinstantie is. 
Dit doet meer recht aan de verantwoordelijkheid van de gemeente t.o.v. haar inwoners. Ze verwijst hierbij 
naar de discussie over de verschillen in percentages cliënten tussen bijvoorbeeld Noordenveld en Leek. De 
beleidsvorming hoeft volgens de VVD niet volledig op elkaar afgestemd te worden. Gelijk beleid hoeft niet 
per se beter beleid te zijn. Graag een reactie van de andere fracties.  

De heer Bouma signaleert met genoegen de tevredenheid en instemming. Naar aanleiding van de vraag hoe 
de mensen erbij te betrekken, verwijst hij m.b.t. de WSW naar de ondernemingsraad en de participatiecom-
missie. Bij de WWB heeft men een cliëntenraad. Naar zijn idee is dit goed geregeld. De verordeningen zijn 
destijds door de raad vastgesteld. Er wordt voortdurend gekeken wat de effecten van het beleid en de effec-
ten van de uitvoering zijn. Alle beleidsontwikkelingen worden voorgelegd aan de commissies die er van 
rechtswege zijn. Nog niet alle schotten vallen weg. Wat de wethouder betreft, zou ook het schot tussen in-
komensdeel en werkdeel mogen wegvallen. 
In september is het bedrijfsverzamelgebouw geopend. CWI en UWV gaan samen, waarbij er een splitsing 
plaats vindt tussen een claim- en een werkorganisatie. Het is jammer als het CWI wegvalt. Er vinden nog ge-
sprekken plaats met de directie van het CWI/UWV. De wethouder weet niet wat het resultaat zal zijn, maar 
het bedrijfsverzamelgebouw blijft. Hij merkt op dat waar er bedreigingen zijn er ook kansen liggen. Op 31 
december 2010 is een en ander op orde. 
De couleur locale blijft, mede door de inbreng van de afzonderlijke gemeenten in de besturen van de ISD en 
Novatec. De contacten tussen de uitvoeringsorganisatie en de raad zijn van wezenlijk belang. Door de confe-
renties en de workshops die er zijn geweest, kan de locale inbreng heel belangrijk zijn. Wat betreft de ge-
meentelijke begroting: de cyclus loopt gelijk op met de gemeentelijke cyclus van planning en control. Zie de 
bladzijden 12, 13 en 18. De raad wordt op de hoogte gehouden van de inzet vanuit de gemeente Leek m.b.t. 
de onderhandelingen met Novatec. Wanneer men er met vijf partijen in zit, wordt het lastig te bepalen hoe de 
verdeling plaats vindt. Er zijn verhoudingen tussen aantallen inwoners, maar ook tussen aantallen werkne-
mers en cliënten bij Novatec en de ISD. 
De wethouder acht de grote winst van dit verhaal dat de raad meer sturing heeft op het geheel en er meer bij 
betrokken is, zowel wat beleidsontwikkeling betreft als wat financiën betreft. 
Het college heeft nog geen beeld van de PGB.  

Mevrouw Haseloop wijst op de zin dat gemeenten de WSW een plek moeten geven in het gemeentelijke in-
koopbeleid.  

De heer Bouma noemt als voorbeeld het aanbesteden bij Novatec. Hoe gaat men daarmee om? Doordat 
budgetten nu rechtstreeks naar de gemeenten gaan, en bijvoorbeeld niet meer naar Novatec, denkt de ge-
meente dat er geen sprake is van aanbesteden, maar van inbesteden. Juridisch moet dit nog worden uitge-
zocht. Dit zou het probleem verkleinen. Bij aanbesteden richt men zich op meerdere derden, bij inbesteden 
gebeurt het intern. Hij noemt in dit verband de groenvoorziening. Bij aanbestedingen worden voorwaarden 
gesteld m.b.t. aansturing, opleiding en bijscholing van cliënten. 
Wat betreft de schema s: Per gemeente wordt aangegeven wat men t.a.v. WWB en WSW wil bereiken. De 
doelen zijn meetbaar bij het overleggen van de jaarrekening.   

Tweede termijn  

De heer Tameling merkt op dat de heer Bouma goed heeft aangeven hoe de route van het beleid nu loopt. 
De raad geeft de kaders aan en kan de bestuursleden binnen de ISD een boodschap doorgeven. Hij ziet de 
noodzaak van de wens van de VVD niet. 
GroenLinks doelde met haar suggestie niet op OR of participatiefonds, maar vroeg na te gaan hoe de groepen 
die het aangaan het ervaren en of het bij hen past.  
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Mevrouw Van Liere deelt richting VVD mee dat de PvdA van mening is dat er voldoende mogelijkheden 
zijn de ISD aan te sturen. Ze ziet niet de noodzaak per gemeente eigen beleid te bepalen.   

De heer Wijma sluit zich aan bij het voorstel van GroenLinks de ervaringen van gebruikers na een aantal 
jaren te peilen. Richting VVD: de ChristenUnie is van mening dat er voldoende ruimte is voor lokaal beleid.  

Mevrouw Blok is, n.a.v. het voorstel van de VVD van mening dat met dit stuk en met de stukken vanuit de 
ISD de raad voldoende mogelijkheden heeft. Naar aanleiding van de suggestie van GroenLinks: ook de OR 
zou bij medewerkers kunnen peilen hoe het wordt ervaren. Het CDA stelt voor eerst aan de slag te gaan. 
Mochten er na een of twee jaar signalen komen dat het niet loopt, kan er extra onderzoek worden ingesteld.  

De heer Tameling wil niet alleen weten wanneer het niet goed gaat, maar ook wanneer het wel goed gaat. 
Dan kan het beleid worden voortgezet.  

Mevrouw Blok is van mening dat dit ook via de OR gepeild kan worden.  

Mevrouw Haseloop stelt vast dat de commissie zich helder over het voorstel van de VVD heeft uitgespro-
ken. Naar aanleiding van de suggestie van GroenLinks: de VVD kiest voor de route via de OR.  

De heer Bouma merkt op dat de kracht van Novatec en ISD de samenwerking is. Deze is ook hard nodig. 
Wat betreft de menskant wijst hij erop dat er een aantal instanties is: de participatiecommissie en cliënten-
raad. Daarnaast wordt en er cliënttevredenheidsonderzoeken gedaan en worden er POP-gesprekken en func-
tioneringsgesprekken gevoerd. Wat kunnen mensen, hoe zitten ze in het systeem en waar hebben ze behoefte 
aan? De leiding wordt gevoed met wat er gebeuren moet. Naar zijn idee hoeft er geen extra instrument zijn.  

De heer Tameling merkt op dat er in bijvoorbeeld POP-gesprekken een zekere afhankelijkheid is. Hij wil 
graag een onafhankelijke situatie.  

De heer Bouma is van mening dat men van het wantrouwen richting werkgevers en begeleiding af zou moe-
ten. Novatec is een normale werkgever waar normaal met mensen wordt omgegaan. Er moet niet een onaf-
hankelijke organisatie worden ingeschakeld om mensen te vragen of ze zich goed voelen. Dit zou suggereren 
dat het niet goed gaat.  

De heer Tameling zegt dat het hem erom gaat dat er onafhankelijk gekeken wordt naar het systeem dat 
wordt ingevoerd. Dit gebeurt door de mensen te bevragen die er gebruik van maken.   

De heer Bouma merkt op dat hem gevraagd wordt wat de output is van het systeem. Daar wordt hij op be-
oordeeld. Als de norm gehaald wordt, moeten de mensen dan nog eens gevraagd worden of het wel werkt?  

De heer Tameling merkt op dat hier een discrepantie tussen kan zijn.  

De heer Bouma erkent dit, maar is van mening dat dit tevoren dan wel bekend is. Er wordt met de mensen 
gepraat. Een en ander staat ook in de verslagen.  

De heer Tameling is van mening dat de verslagen een hoog theoretisch gehalte hebben. Hij mist hierin de 
people-kant . Hij vraagt of hier op de een of andere manier iets mee kan gebeuren. De suggestie dat hij wan-

trouwen richting de leiding zou hebben, accepteert hij niet.  

De voorzitter concludeert dat de commissie aan de wethouder meegeeft dat er scherp wordt gelet op de uit-
voering m.b.t. de mensen om wie het gaat. De commissie heeft haar vertrouwen uitgesproken in de combina-
tie t.a.v. dit beleidsterrein.  

8. Informatie-uitwisseling, inclusief gemeenschappelijke regelingen 
De heer Bouma merkt op dat de huidige economische ontwikkelingen van invloed zijn op zowel Novatec 
als Novawork als de ISD. De cijfers van het CWI tot en met oktober tonen een daling in de WW-aanvragen. 
De WWB-aanvragen stabiliseren. Bij Novatec wordt een afname van opdrachten gesignaleerd. De bouw en 
de auto-industrie merken het duidelijkst de gevolgen van de economische situatie en met name op de bouw-
gerelateerde werken van Novatec heeft dit effect. Bij Groene Werken is er sprake van langjarige contracten. 
Hier wordt nog geen afname waargenomen. Bij Novawork wordt er geen grotere instroom gezien. Het is een 
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aandachtspunt zowel binnen het bestuur van Novatec als tijdens de aandeelhoudersvergadering van Nova-
work.  

9. Rondvraag 
De heer Tameling vraagt hoe het college denkt om te gaan met het jeugd- en jongerenwerk in de buitendor-
pen. De jeugdsoos in Oostwold is dicht. Ligt hier een rol voor De Oude Ulo? In het algemeen zou Groenlinks 
graag een nota zien over welke manier men met het jeugd- en jongerenwerk denkt om te gaan.   

Mevrouw Valk geeft een compliment aan de ISD. Het info-bulletin is heel overzichtelijk en biedt veel in-
formatie. De afgelopen keer werd er een folder van Humanitas meegestuurd, waarin mensen werden geatten-
deerd op de mogelijkheid een Sinterklaascadeau aan te vragen voor jonge kinderen. Ze vindt het plezierig dat 
de ISD op deze manier meedenkt.  

De heer Wijma deelt mee dat hij per 1 januari 2009 stopt als vervangend raadslid, omdat hij op 1 februari 
bij de gemeente aan het werk gaat als medewerker financiële informatievoorziening.  

Mevrouw Blok vraagt naar de stand van zaken m.b.t. de Rodenburghal.  

Mevrouw Haseloop heeft een aantal vragen n.a.v. de berichtgeving rond de computerregeling voor de mi-
nima. De VVD zal de vragen schriftelijk aan het college sturen en wil ze graag ook schriftelijk beantwoord 
hebben. Waarom is gekozen voor de, in de ogen van de VVD, willekeurige doelgroep? Waarom is er voor dit 
bedrag gekozen? Waarom is er op deze manier over gecommuniceerd? Waarom werd het bedrag in de com-
municatie genoemd? Hoe wordt er gecontroleerd of er al dan niet een PC aanwezig is? Hoeveel mensen heb-
ben inmiddels gereageerd? Is het structureel beleid? Ze verzoekt de antwoorden ook aan de andere fracties te 
sturen. Afhankelijk van de antwoorden wil de VVD het onderwerp eventueel agenderen.  

De heer Plandsoen antwoordt dat de vraag over hoe om te gaan met jeugd de aandacht heeft. Jeugd- en jon-
gerenwerk heeft hiermee te maken. Deze is gestoeld op de wettelijke basis en op het besluit van de raad hoe 
dit in te vullen. Geografische invulling heeft mede te maken met animo en problematiek ter plaatse. In het 
kader van onder meer het IGS is aan de dorpen alle ruimte gegeven om dorpsvisies samen te stellen. Hij ad-
viseert de heer Tameling beide ontwikkelingen te volgen. Hij is van mening dat in de combinatie van beide 
beleidslijnen de vraag van GroenLinks beantwoord wordt. Hij wijst verder op ontwikkelingen van het Cen-
trum voor Jeugd en Gezin, de invulling van de jeugdkolom, de welzijnskant van de WMO, de leerplichtkant 
en de ontwikkelingsvisie m.b.t. bijvoorbeeld de leefbaarheid in de buitendorpen. Een aparte notitie lijkt hem 
niet nodig.  

De heer Tameling denkt dat, als de wethouder via de geëigende kanalen aandacht voor Jeugd- en Jongeren-
werk vraagt, beide aspecten goed te koppelen zijn. Dan kan er een integraal beleid worden ontwikkeld.  

De heer Plandsoen merkt op dat bij leefbaarheid de ruimte voor jeugd altijd naar voren komt. Hij is ver-
heugd over het feit dat bij het bezoek aan de dorpsvereniging van Lettelbert ook jeugdigen aanwezig waren. 
Het heeft tot leuke discussies geleid. In gesprekken tijdens bezoeken aan de dorpen is de jeugd altijd onder-
werp van gesprek.  

Mevrouw Van Diest wijst erop dat de raad bezig is een eigen ronde langs de dorpen te organiseren. De raad 
kan hierbij zelf vragen naar de situatie in de buitendorpen en welke wensen er leven. Men hoeft het niet en-
kel bij het college neer te leggen.  

De heer Bouma is blij met de opmerking van mevrouw Valk. De raad heeft het beleid t.a.v. de communica-
tie nog niet ontvangen, maar er wordt geprobeerd mensen zo maximaal mogelijk te informeren, zodat men-
sen optimaal gebruik kunnen maken van de bestaande regelingen. De informatievoorziening heeft ook effect.  

De Rodenburghal staat te koop. Verder valt er niets over te melden.  

De bedragen genoemd in de PC-regeling zijn de Nibud-bedragen. Hij is het niet eens met de VVD dat het 
een willekeurige doelgroep zou betreffen. De cliëntenraad heeft hierin geadviseerd. Zo is aangegeven dat de 
eerste klas van het voortgezet onderwijs belangrijk is. In een aantal jaren wordt hierdoor iedereen bediend 
die hiervoor in aanmerking komt. De uitvoering past in het beleid om de lat hoog te leggen. Anderzijds heeft 
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de staatssecretaris gelden voor de doelgroep beschikbaar gesteld. De gemeente heeft gekozen voor een gefa-
seerde invoering en voor een evaluatie na twee jaar. De raad krijgt schriftelijk antwoord op de vragen.  

De heer Plandsoen verwijst naar de notulen waarin mevrouw Kaatee een vraag stelt over de verschillende 
onderzoeken m.b.t. de WMO. Hierover is een brief onderweg. Er wordt een klanttevredenheidsonderzoek 
gehouden. Verder is er een totale verzameling van gegevens op Groninger niveau, die een vergelijking biedt 
met de eigen situatie. En het Rijk doet een aantal eigen metingen, en plaatst hierbij een paar algemene op-
merkingen.  

De heer Tameling vraagt naar de achtergrond van de vraag van de VVD over de PC´s.    

Mevrouw Haseloop antwoordt dat de VVD niet tegen de regeling is, maar van mening is dat het geld zo be-
steed wordt dat zoveel mogelijk mensen een PC krijgen. Wanneer er gekozen wordt voor kinderen van 12 en 
13 jaar, ligt er al een keuze. Iemand van 15 krijgt dan geen PC. Het noemen van het bedrag heeft voor de 
VVD geen toegevoegde waarde.  

De heer Tameling is verheugd dat de VVD vindt dat ook anderen dan 12- en 13-jarigen recht op een PC 
hebben.  

Mevrouw Haseloop wijst erop dat bij 765 euro per persoon het totale bedrag hoog kan oplopen.   

10. Informatie aan de pers 
Er zijn geen speciale aandachtspunten.  

11. Sluiting 
De voorzitter sluit de vergadering. Ze vraagt de commissie te blijven voor een besloten gedeelte.   

Aldus besloten in de vergadering van de raad  
der gemeente Leek gehouden op 7 januari 2009     

B.C. Hoekstra, voorzitter W. Loonstra, griffier     


